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Tere! 
 
Kirjutan Teile Delfi Ärilehest. Amazon sai sel nädalal Prantsusmaal suure trahvi, kuna 
nad jälgisid oma töötajaid ülemäära. Soovin üldiselt küsida, kuidas on olukord töötajate 
jälgimisega Eestis? Kas sellega on viimastel aastatel suuremaid probleeme olnud või 
ettevõtted üldiselt teavad ja järgivaid reegleid? Viimati oli meedias 2021. aastal 
suuremalt Olerex, kes salvestas töötajate ja klientide vestlusi. Kas nendega on praegu 
kõik korras? Või teenindussektoriga üldiselt - kas endiselt salvestatakse vestlusi, kuigi 
AKI on selgelt väljendanud, et see on keelatud? Millised on üldse viimase paari aasta 
suuremad andmekaitsealased rikkumised olnud ettevõtetel? 
 
Oleksin tänulik, kui jõuate vastata uue nädala alguseks. 
 
 
 

Lugupidamisega 

  

Kadri Sildmets 

Delfi Ärilehe reporter-toimetaja 

  

 

 Tähelepanu! Tegemist on välisvõrgust saabunud kirjaga. 

Tundmatu saatja korral palume linke ja faile mitte avada.  
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